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25 stycznia 2022
Ekonomista pragnący być lekarzem, ale jednocześnie wykonujący
zawód jasnowidza, Adam Niedzielski we własnej osobie podczas
konferencji  prasowej  zapowiedział  zwiększenie  testowania
obywateli super testami COVID. Jasnowidz podczas konferencji
miał również wizję i przewidział ilość zakażeń, jaka zostanie
wykryta w nadchodzących dniach.

„To skrócenie kwarantanny jest oczywiście odpowiedzią z jednej
strony na to, co obserwujemy w Europie Zachodniej, bo tam te
procesy pandemiczne wcześniej przyśpieszyły i widzieliśmy, że
władze tych krajów no z opóźnieniem reagując na pojawiające
się zwiększone liczby zakażeń, wprowadziły ten obowiązek, więc
my będąc na początku, bo pamiętajmy, że mimo tych wielkich
liczb z jakimi mamy do czynienia to jest początek 5 fali,
podejmujemy tę decyzję po to, bo widzimy, że jednej strony
przebieg kliniczny jest nieco szybszy w przypadku Omikrona, a
z drugiej strony zdajemy sobie sprawę, że jeżeli będziemy
mieli do czynienia ze scenariuszem, gdzie mamy 40 tysięcy już
przekroczyliśmy, ale zapowiada się, że być może 50 tysięcy
będzie w kolejnych dniach, 60 tysięcy” – powiedział wróż Adaś.

„Nakładanie izolacji i kwarantanna, długie dni to tak naprawdę
doprowadziłoby  do  faktycznego  lockdownu  w  gospodarce,  bo
ludzie, którzy pracują, po prostu nie byliby obecni w pracy.
Stąd jest ta decyzja. Niestety scenariusze widzimy, że się
realizują, oznaczają, że w tym tygodniu na pewno będziemy
mieli  przekroczenie  50  tysięcy  zakażeń.  My  widzimy  bardzo
dynamiczne wzrosty zleceń na badania” – mówił dalej.

Zastanawiające jest, czy on naprawdę ma ludzi za debili. Nie
trzeba  być  geniuszem,  aby  wyciągnąć  wnioski,  z  jakiego
przekazu  dokonał  jasnowidz.  Na  początek  zapowiedział
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zwiększenie ilości wykrytych pseudo zakażeń a zaraz po tym
mówi  o  zwiększonej  ilości  wykonywanych  testów  PCR,  który
przeznaczony  jest  jedynie  do  procedur  badawczych,  a  nie
medycznych lub antygenowych, jaki nie może wykryć czegoś, co
nie zostało do tej pory naturalnie wyizolowane.

„Jak państwo wiecie, w piątek opublikowaliśmy tę strategię,
pokazując, na czym polega z jednej strony specyfika tej fali z
którą będziemy mieli do czynienia i w związku z tym jakie
instrumenty będziemy stosowali. To zwiększenie powszechności
testowania,  nowe  punkty  testowania  w  aptekach  przede
wszystkim,  bo  to  jest  odpowiedź  na  tę  zwiększoną  liczbę
zakażeń już teraz. Widzimy, że w punktach, które do tej pory
można powiedzieć, świeciły pustkami, pojawiają się kolejki,
więc  ten  projekt  jest  bardzo  potrzebny  w  tym  momencie”  –
powiedział wróż Adaś.
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